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Z á p i s n i c a 

 

z rokovania 10. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 12.12.2023 

 

v Dome kultúry Zrkadlový háj, Rovniankova č. 3, Bratislava. 

 

 

 

Začiatok rokovania: 09:07 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Peter Lošonský, Polat Elalmis, Michal Sabo, Richard Vilkus, Pavol Škápik, 

Zuzana Kolman Šebestová 

 

 

Otvorenie zasadnutia: 

10. zasadnutie miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 

prezenčnou formou v Dome kultúry Zrkadlový háj, Rovniankova č. 3, Bratislava. 

Starosta skonštatoval, že pri nadpolovičnej väčšine (28 prítomných z počtu 35) je miestne 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 

 

Počet poslancov sa počas rokovania priebežne menil.  

 

Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie SmartVote, 

pričom priebeh hlasovania a výsledky krátko po hlasovaní budú vidieť na ploche.  

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 

 

 

Schválenie programu: 

Rokovanie o tomto bode otvoril starosta. Hlasovanie o programe tak, ako bol predložený: 

 

Hlasovanie: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – program rokovania bol 

schválený. 

(Poslankyňa Fulová a poslanec Vydra mali technické problémy, hlasovali by za) 

 

 

Návrhy na zmenu programu: 

Poslanec Peceň navrhol spojiť rozpravu pri majetkových bodoch (č. 13, 14, 15, 17, 19, 20, 

22, 23, 24, 25, 26 a 27); 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 26, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

ďalej poslanec Sarlós navrhol zaradiť bod č. 36: Plán rozvoja cyklodopravy; 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1  – návrh bol schválený. 

 



2 

 

ďalej vicestarostka Jančoková navrhla predradiť bod č. 11: Návrh na zmenu uznesenia č. 

146 zo dňa 26.09.2023 týkajúceho sa kúpy Tenisového areálu Slávia Právnik Bratislava 

v lokalite Veľký Draždiak ako bod č. 4; 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

vicestarostka Jančoková taktiež navrhla spojiť hlasovanie pri nájomcoch v bode č. 19: Návrh 

na prenájom častí pozemkov pod prístupovými chodníkmi do nebytových priestorov v k. 

ú. Petržalka, ako prípady hodné osobitného zreteľa a v bode č. 20 Návrh na prenájom 

častí pozemkov využívaných ako záhrady v k. ú. Petržalka; 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1  – návrh bol schválený. 

 

 

Návrhová komisia: 

p. Viera Némethová, 

p. Ladislav Točka, 

p. Marek Tydor. 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

p. Gabriela Fulová, 

p. Michaela Ondrejkovič. 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 1 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

k 30.11.2023 

Pani vicestarostka Jančoková prešla materiál bez úvodného slova, ihneď vyzvala poslancov 

k rozprave. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu 

Materiál predstavil pán starosta. Na základe aktuálneho prehodnotenia plnenia rozpočtu 

mestskej časti a výhľadu hospodárenia do konca roka 2023, je predkladaná informácia o 

výdavkoch mestskej časti, ktoré sú realizované v roku 2023 z prostriedkov rezervného fondu 

a predpokladáme, že nebudú vyčerpané. Niektoré investičné akcie schválené na realizáciu v 

roku 2023 a preto rozpočtované na rok 2023 nebudú v tomto roku ukončené alebo finálne 
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zrealizované. Nakoľko ide o výdavky financované z prostriedkov rezervného fondu a ich 

realizácia sa predpokladá až v nasledujúcom roku 2024, je potrebné ich rozpočtovou úpravou 

vrátiť do rezervného fondu tak, aby mohli byť zapojené do „návrhu rozpočtu na rok 2024“, 

alebo aby mohli byť zapojené do rozpočtu na rok 2024 už v prvých mesiacoch budúceho 

roka. V opačnom prípade bude možné s nimi nakladať, t. j. zapojiť ich do rozpočtu v roku 

2024, až po schválení záverečného účtu mestskej časti za rok 2023. 

 

Navrhovaná úprava rozpočtu predpokladá zníženie príjmov a výdavkov rozpočtu o rovnakú 

čiastku. V príjmovej časti ide o zníženie príjmových finančných operácií, konkrétne prevod 

finančných prostriedkov z rezervného fondu. Vo výdavkovej časti rozpočtu je potrebné znížiť 

kapitálové výdavky rozpočtované z prostriedkov rezervného fondu. Ide o výdavky, ktoré budú 

realizované až v roku 2024. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 s výhľadom do roku 

2026 

Návrhom materiálu je schválenie rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 s 

príjmami a výdavkami v čiastke 65 262 157 EUR; použitie rezervného fondu mestskej časti 

na rok 2024 v celkovej čiastke 2 570 683 EUR; poverenie starostu upravovať v priebehu roka 

záväzné ukazovatele a vykonávať rozpočtové opatrenia na rok 2024: 

1. v plnej výške v prípade účelovo určených finančných prostriedkov poskytnutých zo 

štátneho rozpočtu, z Európskej únie a iných prostriedkov zo zahraničia poskytnutých na 

konkrétny účel, z rozpočtu iného subjektu verejnej správy a účelovo poskytnutých darov 

2. vykonávať presun rozpočtovaných príjmov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy 

3. vykonávať presun rozpočtovaných výdavkov medzi programami do výšky 10 % a medzi 

podprogramami a prvkami v rámci jedného programu do výšky 20 % pri zabezpečení 

vyrovnanosti alebo prebytku bežného rozpočtu, pričom pri dodržaní % limitu sa vychádza zo 

schváleného rozpočtu celého programu, z ktorého resp. v rámci ktorého sa vykonáva 

jednotlivý presun 

4. vykonávať rozpočtové opatrenia zmenou príjmov a výdavkov pri zabezpečení vyrovnanosti 

alebo prebytku rozpočtu do výšky 50 000 EUR. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Sarlós uviedol, že za posledné 3 týždne absolvovali poslanci veľa stretnutí kvôli 

rozpočtu. Je rád, že starosta požiadavky poslancov prijal. Bol by rád, ak by s plánom rozpočtu 

v budúcnosti pracovali priebežne a nie na poslednú chvíľu, avšak s rozpočtom so zmenami, na 

ktorých sa poslanci dohodli, súhlasí. 

 

Poslanec Kuruc je vďačný vicestarostke Jančokovej a úradu za spracovanie rozpočtu a žiada 

o doplnenie uznesenia v rámci bodu c). 

 

Pán starosta autoremedúrou návrh prijíma. 
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Poslanec Vetrák ďakuje tým, ktorí pracovali na rozpočte, pretože pripravovať rozpočet je 

tá najnáročnejšia činnosť. Oceňuje, že prebiehali rokovania s poslancami, mrzí ho však, že sa 

nerokovalo s nezaradenými poslancami – s ním sa nerokovalo. Domnieva sa, že je to 

nedorozumenie a žiada, aby sa s ním nabudúce rokovalo tiež, pretože takisto zastupuje 

skupinu ľudí, ktorí ho volili. V rozpočte oceňuje napríklad položky, ktoré sa venujú zvýšeniu 

energetickej efektívnosti. 

 

Starosta uviedol, že rokovanie bez poslanca bolo určite nedorozumenie, každý poslanec má 

mať pomerný hlas, tak ako bol zvolený. Minuloročný rozpočet nastavovali konzervatívne a 

odhady dávali menšie, aby sa zmestili do rozpočtu a keď bolo všetko v poriadku a v rozpočte 

ostali financie, tak potom „ tzv. rozdávali“. Teraz však navýšili rozpočet. 

 

Vicestarostka Jančoková podala pozmeňujúci návrh uznesenia k rozpočtu mestskej časti. 

 

Poslanec Klimovský ďakuje vicestarostke a ďakuje za stretnutia s poslancami, je to krok 

vpred, niektoré veci sú v úvodzovkách zbytočné, ocenil by, ak by mali uvedené priority do 

budúcna – tak by sa možno vo výhľadoch odzrkadlili, bol by rád, ak by mali zatiaľ nejaké 

výhľady do budúcnosti a vedeli rýchlejšie tak reagovať na výzvy. 

 

Starosta uviedol, že zamestnanci úradu si veľmi pochvaľovali vysvetlenie rozpočtu, ktoré 

poslanec Klimovský zabezpečil. Radšej však hovorí o veciach, o ktorých si je istý, že ich vie 

dosiahnuť, v samosprávach sa rozprava o rôznych veciach, ktoré sa nestihnú splniť a potom 

ľudia tieto tzv. sľuby vnímajú ako klamstvá. Je lepšie, ak bude plánovať veci reálne – 

dosiahnuteľnejšie. Chápe, že to vyzerá tak, že nepremýšľajú nad budúcnosťou, ale radšej bude 

rozprávať o niečom, čo vie reálne splniť. 

 

Poslanec Vetrák uviedol, že starostu chápe, pretože sám sa stretáva s ľuďmi, ktorým keď sa 

dávajú nádeje a nesplnia sa, sú sklamaní. Avšak keď sa pracuje tak ako doteraz, sú viac 

prekvapení výsledkom, keď sa niečo podarí. Poslanec podal pozmeňujúci návrh k rozpočtu. 

 

Starosta uviedol, že ho mrzí to, že nevie podporiť návrh poslanca Vetráka, pretože by rozbil 

celú koncepciu rozpočtu. 

 

Hlasovanie o návrhu vicestarostky Jančokovej s prijatou autoremedúrou p. Kuruca: 

prítomných 28, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie o návrhu p. Vetráka č. 1: prítomných 27, za 2, proti 3, zdržal sa 22, nehlasoval 0 

– návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie o návrhu p. Vetráka č. 2: prítomných 27, za 3, proti 1, zdržal sa 23, nehlasoval 0 

– návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie o návrhu p. Vetráka č. 3: prítomných 27, za 1, proti 11, zdržal sa 14, nehlasoval 0 

– návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie o návrhu ako celku s prijatými zmenami: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 

0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 4 

Návrh na zmenu a doplnenie uznesenia č. 146 zo dňa 26.09.2023 týkajúceho sa kúpy 

Tenisového areálu Slávia Právnik Bratislava v lokalite Veľký Draždiak 

Starosta uviedol upravený materiál, nakoľko právny referát odporučil zapracovanie istých 

špecifík, aby nenastali problémy pri kúpe s usporiadaním. 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 24, proti 0, zdržal sa 3, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. ..../2023 o miestnych daniach na území 

mestskej časti Bratislava-Petržalka a o podrobnostiach poskytovania elektronických 

služieb na úseku miestnych daní 

Materiál predstavila pani vicestarostka Jančoková. Materiál prešiel všetkými komisiami a  

predstavuje návrh nového všeobecne záväzného nariadenia. Návrh VZN o miestnych daniach 

odráža všetky zákonné zmeny, doplnenie a upresnenie druhov daní a poplatkov a úpravu 

sadzieb daní a poplatkov, ktoré boli prepočítavané v čase prechodu zo slovenskej koruny na 

euro, pričom odvtedy došlo k výrazným ekonomickým a hospodárskym zmenám a od 

uvedeného obdobia mestská časť miestne dane a poplatky neupravovala. Vo VZN 

navrhujeme v zmysle novej právnej úpravy upraviť aj podrobnosti o elektronickej 

komunikácii a o poskytovaní elektronických služieb. 

  

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 23, za 22, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka o 

poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Materiál predstavila vicestarostka Jančoková. Materiál predstavuje návrh nového všeobecne 

záväzného nariadenia. Návrh VZN o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka je predkladaný na základe dohody pracovnej skupiny poslancov 

miestneho zastupiteľstva a mestskej časti Bratislava-Petržalka. Najdôležitejšou zmenou v 

tomto návrhu VZN je doplnenie poskytovania finančnej dotácie na činnosť. Hlavným účelom 

poskytovania dotácií na činnosť bude najmä na prevádzkové náklady žiadateľa dotácie. 

Dotácie na projekty a dotácie vo forme refundácie zostávajú zachované ako doposiaľ. 

 

Od roku 2020 platí v mestskej časti Bratislava-Petržalka VZN č. 16/2020 o poskytovaní 

finančných dotácii z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. Vzhľadom na rozsah 

niekoľkých novelizácií a potrebu doplnenia niektorých zmien, predkladajú po odporučení 

právneho oddelenia návrh nového VZN. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Valocsay ďakuje za proces stretávania sa s poslancami kvôli dotáciám. Predkladá 

zmenu uznesenia – zmena slovo starosta na miestne zastupiteľstvo, tým pádom sa mení to, že 

štatúty bude upravovať zastupiteľstvo nadpolovičnou väčšinou. 
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Poslanec Vetrák uviedol, že nie všetko je uvedené vo VZN, to znamená, že dotácie majú byť 

schválené VZN, otázne je, že čo všetko môže byť podrobnejšie schválené starostom. Niektoré 

dotačné systémy sú upravené internými predpismi. Ďakuje však vicestarostke Jančokovej, že 

sa dotáciám už dlhodobo venuje. Poslanec Vetrák navrhol pozmeňujúce návrhy. 

Z jeho pohľadu bude realita taká, že pri bodovaní pri dotáciách budú poslanci medzi sebou 

komunikovať a tak sa navzájom ovplyvnia. Najlepšie by bolo, ak by poslanci medzi sebou 

nekomunikovali a tak by výber nemusel byť ovplyvnený. 

 

Poslanec Sarlós uviedol, že viacerí poslanci chceli otvoriť tému s dotáciami, pracovalo sa 

však na tom niekoľko mesiacov, mohla sa táto téma otvoriť aj na Miestnej rade, v ktorej je 

sám členom, avšak nerozumie poslancovi Vetrákovi, prečo to chce otvárať teraz. 

 

Vicestarostka Jančoková uviedla, že sa snažila s poslancom Vetrákom o tom hovoriť, viackrát 

ho vyzývala, chcela aby sa zapojil do stretnutí, aby podal svoj návrh, vie, že by mohol 

formálne veci upraviť, čakala na jeho návrhy, ale mrzí ju, že sa nezapojil. Je otvorená 

s materiálom pracovať, ale nebolo by fér teraz všetky zmeny prijať, keď na tom všetci 

pracovali.  

 

Poslanec Klimovský upozornil, že nebude zaistená právna istota pri cca 5 návrhoch a poslanci 

tak už nebudú vedieť o čom hlasujú. Treba to prerokovať s úradom, a chce aby sa to 

prerokovalo. 

 

Hlasovanie o návrhu p. Valocsaya: prítomných 28, za 17, proti 0, zdržal sa 10, nehlasoval 1 – 

návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie o návrhu p. Vetráka č. 1: prítomných 28, za 4, proti 1, zdržal sa 23, nehlasoval 0 

– návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie o návrhu p. Vetráka č. 2: prítomných 28, za 3, proti 0, zdržal sa 25, nehlasoval 0 

– návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie o návrhu ako celku s prijatými zmenami: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržal sa 

0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

(Poslanec Točka mal technické problémy, hlasoval by za) 

 

Hlasovanie o prvom návrhu  - Štatút pre poskytnutie dotácie na projekt: prítomných 26, za 26, 

proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie o druhom návrhu - Štatút pre poskytnutie dotácie na činnosť: prítomných 27, za 

27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

(Poslanec Vydra mal technické problémy, hlasoval by za) 

 

Hlasovanie o treťom návrhu - Štatút pre poskytnutie dotácie formou refundácie: prítomných 

25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 7/2020 zo dňa 16. septembra o 
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poskytovaní dotácií pre veľké športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-

Petržalka 

Materiál predstavila vicestarostka Jančoková. Týmto VZN, ktorým sa mení VZN č. 7/2020, 

chceme vytvoriť podmienky na poskytovanie dotácií za účelom podpory detí, ktoré športujú v 

registrovaných kluboch vo veku od 5-23 rokov, a to nie len v tzv. veľkých športových 

kluboch, ale aj v malých športových kluboch, ktoré majú menšiu členskú základňu. 

Túto zmenu VZN predkladáme aj z dôvodu zavedenia pravidelnej kontroly dochádzky 

jednotlivých členov veľkých ako aj malých športových klubov, ktorá by sa realizovala na 

tento účel vytvorený elektronický dochádzkový systém. 

Dochádzkový systém vytvorí a bude prevádzkovať mestská časť Bratislava-Petržalka a 

následne ho sprístupní klubom, ktorí žiadajú o dotáciu. Kontrolu dochádzky jednotlivých 

členov každého klubu bude vykonávať príslušný zamestnanec miestneho úradu každý mesiac. 

Podmienkou pre vyplatenie dotácie bude správne, pravdivé a úplné vedenie tejto elektronickej 

dochádzky. Navyše pri malých športových kluboch bude vedenie dochádzky rozhodujúce pre 

určenie (výpočet) poskytnutej dotácie. Žiadateľovi, ktorý bude evidovať športujúce deti cez 

dochádzkový systém v súlade s nastavenými podmienkami, bude vyplácaná schválená 

dotácia, a to po častiach – v stanovených termínoch. 

 

Miestna rada sa dohodla na tom, že žiadatelia z menších šport. kluboch sa môžu kedykoľvek 

počas roka raz mesačne prihlásiť a požiadať o dotáciu – bude im vyplatená za predchádzajúci 

mesiac, kde odovzdali dochádzku, v prípade, že zo strany MČ nastanú komplikácie pri 

dochádzkovom systéme (nebude ho vedieť poskytnúť), posunie sa to. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 

– návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie o materiáli ako celku s prijatými zmenami: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržal 

sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

(NEPLATNÉ, nakoľko bolo opakované) 

 

 

K bodu č. 8 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č.... z..., 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2023 zo dňa 14. 03. 2023 o 

určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-

Petržalka 

Materiál predstavila pani vicestarostka Jančoková. Predložený návrh nového všeobecne 

záväzného nariadenia navrhujeme schváliť nakoľko zákonní zástupcovia detí základných škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti prejavili záujem o podávanie desiaty ich deťom.  

Úpravy výšky príspevkov zákonných zástupcov detí v školách a školských zariadeniach sú 

uvedené v osobitnej časti dôvodovej správy. 

 

Vicestarostka Jančoková podala pozmeňujúci návrh. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
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Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu pani Jančokovej: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 

0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie o materiáli ako celku s prijatými zmenami: prítomných 25, za 24, proti 0, zdržal 

sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. ...../2023 

zo dňa ......., ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 

Bratislava-Petržalka č. 10/2020 z 13.10.2020 o poskytovaní sociálnej pomoci obyvateľom 

mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Materiál predstavila opäť vicestarostka Jančoková. Toto všeobecne záväzné nariadenie 

upravuje podmienky poskytovania sociálnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-

Petržalka, ktorí sa ocitnú v krízovej situácii alebo u ktorých pretrváva stav núdze. Snahou je 

nastavenie efektívnej a účelnej pomoci rodinám a jednotlivcom a umožní finančnú sanáciu v 

prípadoch finančného zaťaženia. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 10 

Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka v projekte „Ochrana 

prirodzeného druhového zloženia ekosystémov – Petržalka“ podporeného cez 

Environmentálny fond, oblasť: Ochrana prírody, biodiverzity a krajiny (D) 

Materiál sa predkladá na rokovanie miestneho zastupiteľstva v súlade s podmienkami 

vyhlásenej výzvy Environmentálneho fondu na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

určeného na ochranu prirodzeného druhového zloženia ekosystémov. Predmetom materiálu je 

schváliť a) spolufinancovanie mestskej časti v projekte Ochrana prirodzeného druhového 

zloženia ekosystémov, podporeného cez Environmentálny fond; b) zabezpečenie realizácie 

projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie; zabezpečenie finančných prostriedkov 

na spolufinancovanie schváleného projektu vo výške 6 450,- Eur EUR (5 % z celkového 

rozpočtu projektu); c) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z 

rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K Bodu č. 11 

Návrh Dodatku č. 6 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti 

Bratislava-Petržalka a s majetkom zvereným jej do správy hlavným mestom SR 

Bratislavou 

Na základe novely zákona o majetku obcí bude nevyhnutné, aby mestská časť pripravila čo 

možno najskôr zásadnú zmenu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti 

Bratislava-Petržalka a s majetkom zvereným jej do správy hlavným mestom SR Bratislavou. 
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Z dôvodu, že na decembrovom rokovaní miestneho zastupiteľstva budú predložené na 

schválenie aj návrhy na prenájom majetku, ktoré nespĺňajú zákonné podmienky na schválenie 

ako prípady hodné osobitného zreteľa, predkladáme na schválenie tento Dodatok č. 6 k 

Zásadám. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 12 

Návrh na kúpu bytu č. 3 na 4. poschodí a nebytového priestoru 3 – garáže, v 

administratívnej budove na ulici Ondreja Štefanka 2, v k. ú. Petržalka, pre mestskú časť 

Bratislava-Petržalka 

Predmetom materiálu je prevod vlastníckeho práva k: nehnuteľnostiam nachádzajúcich sa v 

administratívnej budove na ulici Ondreja Štefanka 2 (byt číslo 3, nachádzajúci sa na 4. 

poschodí; nebytový priestor č. 3, garáž, nachádzajúci sa na 1. poschodí do výlučného 

vlastníctva mestskej časti Bratislava-Petržalka, za dohodnutú kúpnu cenu vo výške 250 000 

eur. 

 

Rozprava: 

Poslanec Weber podotkol, že podľa neho suma za byt je vysoká. Ak by majiteľ predával 

nehnuteľnosť akejkoľvek inej osobe, za takú sumu by to nepredal. 

 

Starosta uviedol, že pôvodná cena bola cca 270 tis. eur. Scelením objektu sa výrazne 

zhodnocuje majetok. Je to samozrejme na poslancoch ako sa dohodnú, oni rozhodujú 

o výsledku. 

 

Poslankyňa Milincká uviedla, že 220 tis. eur za byt v tejto lokalite je veľa, chápe však aj 

prínos pre MČ.  

 

Poslanec Karman podotkol, že cena bytu je síce vysoká, ak si ho majiteľ však predá sám, je 

možné, že ho predá niekomu inému. 

 

Poslanec Pek súhlasil s kúpou bytu. Bytov s garážou je v Petržalke veľmi málo. Z pohľadu 

toho, že tam areál vlastní MČ, je to výhodná kúpa. Spomenul aj to, že celé zariadenie v tom 

byte majiteľ necháva. 

 

Poslanec Kuruc žiada pred hlasovaním o krátku 5 min. prestávku. 

 

Starosta po prestávke stiahol materiál z rokovania a nehlasovalo sa o ňom. 

 

 

K bodu č. 13 

Návrh na zmenu výšky nájomného nebytových priestorov v objekte MŠ Macharova č. 1, 

Bratislava, v k. ú. Petržalka, pre Súkromnú základnú umeleckú školu 

Predmetom materiálu je schválenie zmenu výšky nájomného nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v objekte Materskej školy, Macharova 1, na dobu neurčitú za účelom 

prevádzkovania súkromnej základnej umeleckej školy, a to na cenu 15,00 Eur/m2/rok s 
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účinnosťou od 01.01.2024, pričom ostatné podstatné náležitosti nájomného vzťahu 

upraveného platnou Zmluvou o nájme zostávajú zachované. 

 

Hlasovanie: prítomných 22, za 20, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2 – návrh nebol schválený. 

(NEPLATNÉ, nakoľko poslanci Točka a Némethová mali technické problémy a nedalo sa im 

zaprezentovať) 

 

Hlasovanie: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 14 

Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte bývalých detských jaslí Haanova 7, 

Bratislava-Petržalka, pre Občianske združenie MATKA, ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

Materiál predstavil p. Baumann, poverený vedením ref. správy miestneho majetku. Materiál 

predstavuje ako prípad hodný osobitného zreteľa, nájom časti nebytových priestorov v objekte 

bývalých detských jaslí v objekte Haanova 7, za účelom poskytovania zdravotnej 

starostlivosti v odbore psychiatria a detská psychiatria formou ambulantnej a stacionárnej 

psychiatrickej starostlivosti na dobu určitú do 31.12.2028; 

a nájom časti nebytových priestorov v objekte bývalých detských jaslí, za účelom 

prevádzkovania lekárne zana dobu určitú do 28.2.2025, pre Občianske združenie „MATKA“. 
 

Rozprava: 

Poslankyňa Nicholson uviedla, že v OZ majú lekáreň, v ktorej predávajú lieky aj pre 

psychiatrických pacientov a pod. Ak by však zvýšili nájomné, lekáreň by bola nútená opustiť 

priestor. OZ sa snaží vyhovieť aj pacientom, ktorí tam chodia, je to nezisková organizácia, 

keďže tieto služby sú vykonávané cez zdravotné poisťovne, zdá sa im to ako veľmi vysoký 

nárast sumy – následne podáva pozmeňujúci návrh so znížením nájomného. 

 

Vicestarostka Jančoková uviedla, že sa nezvyšuje nájom na celý objekt, zvyšuje sa tento 

nájom iba na časť, ktorá je momentálne využívaná ako lekáreň. Nájom celkový sa dorovnáva 

tak ako majú aj ostatné združenia. Ostatná časť bude pomerne zvýšená, tak ako aj iným 

nájmom, ktorým dorovnávajú sumy, zvýšený nájom sa týka iba lekárne. 

 

Poslanec Peceň uviedol, že v minulosti OZ využívalo jedno poschodie, za ktoré nájom 

neplatilo, teraz sa im poschodie tzv. zlegalizovalo, za ktoré už budú platiť nájom – 

zlegalizovalo sa to, čo sa využívalo. 

 

Miestna kontrolórka uviedla, že celé prehodnocovanie nájmov vyplynulo z novely zákona 

o majetku obcí. Pri komerčnom nájme sa musí dodržiavať suma, ktorá je všeobecne zistená 

prieskumom. Za komerčnú činnosť má samosprávna jednotka dostávať komerčný nájom, 

samozrejme zdravotná služba je nájmom inak ohodnotená – v zásadách hospodárenia. 

 

Poslankyňa Nicholson uviedla, že toto OZ je určené pre psychiatrických pacientov, robia tam 

rôzne kúry, je tam prakticky lekár, psychiatrická ambulancia, je tam denný stacionár. Je to 

lekáreň, ktorá predáva lieky pre psychiatrických pacientov. Žijeme v dobe, kedy pribúdajú 

duševné poruchy, začínajú  byť častejšie aj u detí. Bola by veľká škoda, ak by kvôli vysokému 

nájmu stratili lekáreň. 

Poslanec Peceň uviedol, že ZUŠ Macharovej sa bude tiež zvyšovať nájom, ale je to z dôvodu, 

že zmenili systém. 



11 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu p. Nicholson: prítomných 23, za 1, proti 5, zdržal sa 17, 

nehlasoval 0 – návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie o materiáli tak ako bol predložený: prítomných 24, za 23, proti 1, zdržal sa 0, 

nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 15 

Návrh na prenájom športovísk na pozemku registra „C“ KN parc. č. 957/9 v zmysle 

geometrického plánu č. 61/2011, ktorý vznikol odčlenením od pozemku registra „C“ KN 

parc. č. 957/2 a nebytových priestorov v objekte ZŠ Dudova 2, Bratislava, v k. ú. 

Petržalka, pre TK Petržalka, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál predstavuje nájom športovísk nachádzajúci sa v objekte Základnej školy Dudova 2, s 

prevádzkou od 01.04.2024 do 30.09.2024 a nebytové priestory, a to za podmienky 

sprístupnenia elektronického rezervačného systému, aby mestská časť Bratislava-Petržalka 

vedela športovisko – tenisové kurty vyťažovať v časoch, kedy nie sú bookované, za účelom 

športovej prípravy detí, mládeže, verejnosti a pokračovania revitalizácie a budovania 

športovísk a infraštruktúry a za účelom potrieb tenisovej školy počas športových aktivít, na 

dobu určitú do 31.12.2024. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 16 

Návrh na prenájom športovísk na časti pozemku registra „C“ KN parc. č. 4431/3 v k. ú. 

Petržalka a nebytových priestorov v objekte bývalej ZŠ Vlastenecké nám. 1, Bratislava, 

v k. ú. Petržalka, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál predstavuje dve alternatívy. 

Alternatíva a) predstavuje zmenu účelového určenia majetku, na nový účel určenia: prevádzka 

tenisových kurtov a zázemia (šatne, sprchy, spoločenská miestnosť; nájom športovísk pre 

žiadateľa: Štefana Ba – PRO SET, a to za podmienky sprístupnenia elektronického 

rezervačného systému, aby mestská časť Bratislava-Petržalka vedela športovisko – tenisové 

kurty vyťažovať v časoch, kedy nie sú bookované, za účelom prevádzky tenisových kurtov a 

zázemia, na dobu určitú do 30.04.2024. 

 

Alternatíva b) predstavuje nájom nebytových priestorov pre žiadateľa: Súkromnú školu 

umeleckého priemyslu animovanej tvorby, Vlastenecké námestie 1, za účelom 

prevádzkovania školskej jedálne a tieto priestory v popoludňajších hodinách využívať aj na 

iné ako stravovacie účely (organizovanie zasadnutí rady študentov, rady rodičov, pedagogické 

rady, záujmové krúžky, najmä však prednášky, besedy a školenia), na dobu určitú do 

31.12.2029. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 
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Rozprava: 

Vystúpil občan a právny zástupca Súkromnej školy umeleckého priemyslu a animovanej 

tvorby. Objasnil podrobne situáciu, predmetná súkromná škola nemôže využívať jedáleň na to 

určenú.  

 

Ďalej vystúpili prevádzkovatelia tenisového areálu. Mrzí ich, že s nimi od septembra nikto 

nekomunikoval. Prosia poslancov o schválenie ich návrhu. 

 

Hlasovanie o alternatíve a): prítomných 23, za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – návrh 

bol schválený. 

 

 

K bodu č. 17 

Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Nobelovo námestie 6, 

Bratislava, v k. ú. Petržalka, pre ŠK JUVENTA Bratislava, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

Materiál predstavuje nájom nebytových priestorov za účelom tréningov detí a mládeže v 

oblasti modernej gymnastiky a tanečných štýlov performing arts (show dance, jazz, 

modern&contemporary), na dobu určitú do 31.12.2024, mimo školských prázdnin. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných , za , proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 18 

Návrh na prenájom športovísk na časti pozemku registra „C“ KN parc. č. 347 a 

nebytových priestorov v objekte ZŠ Pankúchova 4, Bratislava, v k. ú. Petržalka, pre FC 

Petržalka futbal, a. s., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál predstavuje nájom športovísk za cenu 1,00 euro/rok, pričom nájomca je povinný 

znášať pomernú časť nákladov prenajímateľa na údržbu športovísk a súčasne za podmienky 

sprístupnenia elektronického rezervačného systému, aby prenajímateľ mal možnosť 

športoviská vyťažovať v časoch, kedy nie sú využívané nájomcom, na dobu určitú do 

30.06.2029, v rozsahu 6 hodín denne a ďalších 20 hodín týždenne a nebytové priestory v 

telocvičnom trakte na dobu určitú do 31.12.2024, a to za účelom zabezpečenia tréningových 

procesov mladých futbalistov navštevujúcich útvar futbalovej akadémie FC Petržalka a 

zabezpečenia zázemia – šatní pre mladých futbalistov navštevujúcich útvar futbalovej 

akadémie FC Petržalka. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Pani Jančoková podala pozmeňujúci návrh, ktorý si vezme autoremedúrou. 

 

Hlasovanie: prítomných 22, za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 19 

Návrh na prenájom častí pozemkov pod prístupovými chodníkmi do nebytových 

priestorov v k. ú. Petržalka, ako prípady hodné osobitného zreteľa 
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Materiál predstavuje prenájom časti pozemkov za účelom užívania častí pozemkov pod 

prístupovými chodníkmi, nástupnými schodmi do nebytových priestorov na prevádzkovanie 

podnikateľských aktivít na dobu neurčitú pre žiadateľov uvedených v materiáli. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 20 

Návrh na prenájom častí pozemkov využívaných ako záhrady v k. ú. Petržalka 

Materiál predstavuje prenájom časti pozemkov za účelom užívania častí pozemkov ako 

záhradu na dobu určitú do 31.12.2028 pre žiadateľov uvedených v materiáli. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 21 

Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Domu kultúry Lúky, Vígľašská 1, 

Bratislava, v k. ú. Petržalka, pre Nota Media, s. r. o. 

Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru – miestnosť č. 4 na prízemí nachádzajúci sa 

v objekte Domu kultúry Lúky, za účelom zriadenia a prevádzkovania televízneho štúdia 

výroby audiovizuálnych diel, na dobu určitú do 31.12.2025. 

 

Rozprava: 

Poslanec Peceň podáva pozmeňujúci návrh na zmenu sumy nájomného. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu p. Pecňa: prítomných 23, za 22, proti 1, zdržal sa 0, 

nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie o materiáli ako celku s prijatými zmenami: prítomných 23, za 21, proti 0, zdržal 

sa 1, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 22 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov na Holíčskej 30, Bratislava-

Petržalka pre Autoklub Slovenskej republiky, Holíčska 30, 851 05 Bratislava 

Materiál predstavuje nájom nebytových priestorov, za účelom využitia priestorov ako 

administratívne pracovisko, učebňa dopravnej výchovy a dopravných súťaží detí 

predškolského veku a žiakov 1. stupňa petržalských ZŠ, na dobu určitú do 31.03.2024. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Vydra uviedol, že materiál prešiel komisiami, problém je to, že dostali výpoveď 

v minulom roku a dotyčná pracovníčka, ktorá mala na starosti ich nájom odišla z úradu – 

nikto s nimi 3 mesiace nekomunikoval – tým pádom sa výpoveď nestihla zrealizovať. 
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Navrhuje pozmeňujúci návrh, aby výpovedná lehota nebola do 31.03.2024, ale aspoň do 

30.06.2024. 

 

Vicestarostka Jančoková má informáciu, že bolo s nimi komunikované, pokiaľ to považujú za 

nedostatočné, budú s nimi viac komunikovať. Má informácie, že im bol ponúknutý aj iný 

priestor. Cieľom nebolo dostať ich odtiaľ, ale hľadalo sa aj iné riešenie a priestory pre nich – 

komunikácia prebiehala. 

 

Starosta uviedol, že výpoveď dostali 9/2023. Výpoveď dostali z toho dôvodu, že nájom mali 

na dobu neurčitú, a chceli, aby mali rovnaké podmienky ako ostatné nájmy. 

Sídlia v budove MŠ – to však nie je budova, kde by mala sídliť kancelária, preto nájom 

vypovedal. Cieľom je, aby pochopili, že môžu byť v našich iných vhodnejších priestoroch, ale 

nie v MŠ. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu poslanca Vydru: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 

0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie o materiáli ako celku: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – 

návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 23 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytového priestoru na Blagoevovej 22, Bratislava-

Petržalka pre DARE Group, s.r.o. 

Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru za účelom predaja a podávania čajov, kávy, 

thajských špecialít bez kuchyne a pre poskytnutie služieb thajské masáže, na dobu určitú do 

31.12.2027. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 24 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytového priestoru na Rovniankovej 5, Bratislava-

Petržalka pre Sklenárstvo Mezei, s. r. o., Smolenická 3, 851 02 Bratislava 

Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru za účelom prevádzkovania dielne, 

sklenárstva, na dobu určitú do 31.12.2028. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 25 

Návrh na predĺženie prenájmu časti nebytových priestorov v OST na Bradáčovej, 

Bratislava-Petržalka pre Ski Company, s. r. o. 

Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru nachádzajúceho sa v priestoroch 

technobloku, za účelom prevádzkovania požičovne a servisu lyží, na dobu určitú do 

31.12.2028. 
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Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 26 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytového priestoru na Blagoevovej 24, Bratislava-

Petržalka pre Vacula Dušan, IČO 32221673, Blagoevova 22, 851 04 Bratislava 

Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru nachádzajúceho sa na p. -1 suterén, v 

priestoroch pod pochôdznou terasou bytového domu Blagoevova 24, za účelom 

prevádzkovania skladu inštalačného materiálu, na dobu určitú do 31.12.2028. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 27 

Návrh na úpravu uznesení č. 148 a 149 zo dňa 26.09.2023 týkajúcich sa nájmu častí 

nebytového priestoru č. 27, nachádzajúceho sa v bytovom dome Centrum Gercenova, 

vchod Gercenova č. 8/F aj-1, Bratislava-Petržalka 

Miestne zastupiteľstvo schvaľuje zmenu a doplnenie uznesení č. 148 zo dňa 26.09.2023, a č. 

149 zo dňa 26.09.2023 týkajúcich sa zmeny m2. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 28 

Návrh na pomenovanie parku v centrálnej časti lokality Námestia Hraničiarov 

Materiál predstavila vicestarostka Jančoková, predkladajú návrh na pomenovanie parku v 

centrálnej časti lokality Námestia Hraničiarov názvom „Park obetí Hraničiarov“. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslankyňa Némethová vysvetlila, že pomenovanie s malým h bolo uvedené nesprávne. 

 

Poslanca Webera zaujíma, či poslanci v názvoslovnej komisii plánujú robiť niečo aj 

s Tupolevovou ulicou. 

 

Poslankyňa Némethová uviedla, že v názvoslovnej komisii hovorili predbežne o dvoch 

zmenách – o možnostiach premenovania Nám. Hraničiarov a Lenardovej ulice. 

 

Poslankyňu Kratochvílovú zaujíma, či budú monitorovať kontroverzné názvy ulíc. 

 

Poslanec Weber uviedol, že Tupolev bol konštruktér bombardérov, ktoré v histórii ľudstva 

zabili viac ľudí ako pohraničná stráž. 

 



16 

 

Poslankyňa Némethová uviedla, že budú sa venovať takýmto názvom a budú uvedené 

v zápisniciach z komisií. 

Poslanec Weber chcel poukázať na absurdnosť, ako následok premenovanie ulice nastáva 

administratívna záťaž pre tisícky ľudí, premenovávať je to zbytočné. 

 

Poslanec Kuruc uviedol, že podporuje tento návrh. 

 

Hlasovanie: prítomných 22, za 20, proti 1, zdržal sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 29 

Koncepcia rozvoja športu v mestskej časti Bratislava-Petržalka s výhľadom do roku 

2029 

Materiál predstavila vicestarostka Jančoková. Koncepcia rozvoja športu s výhľadom do roku 

2029 je vo fáze dokončovania. Na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Petržalka došlo k 

organizačným zmenám, týkajúcich sa aj referátu športu. Koncepciou chceme nadviazať na 

Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava-Petržalka 2029, ktorý 

tiež obsahuje informácie z oblasti rozvoja športu. 

Pani Jančoková uviedla, že v materiáli je zmena termínu predloženia koncepcie do 30.06.2024 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanca Kuruca zaujíma, či koncepcie, ktoré budú preložené do budúceho roku, sa budú 

realizovať aj v roku 2024.  

 

Starosta uviedol, že na koncepcii športu začali v septembri s tenisovými kurtami a neprešlo to 

zastupiteľstvom. Pri kultúre bude koncepcia viac v réžii KZP. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 (Poslankyne Ondrejkovič a Milincká mali technické problémy, hlasovali by za) 

 

 

K bodu č. 30 

Koncepcia rozvoja kultúry v mestskej časti Bratislava-Petržalka s výhľadom do roku 

2029 

Materiál predstavila vicestarostka Jančoková Koncepcia rozvoja kultúry s výhľadom do roku 

2029 je v priebehu dokončovania. Na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Petržalka 

došlo k organizačným zmenám, týkajúcich sa aj referátu kultúry a mládeže. Koncepciou 

chceme nadviazať na Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mestskej časti 

Bratislava-Petržalka 2029, kde je tiež veľa informácií v oblasti kultúry a mládeže. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

(Poslankyňa Kozáková mala technické problémy, hlasovala by za) 

 

 

K bodu č. 31 

Aktualizácia zoznamu pamätihodností mestskej časti Bratislava-Petržalka 
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Materiál predstavila vicestarostka Jančoková. Pôvodný zoznam pamätihodností mestskej časti 

bol schválený v roku 2009, pričom už v tom čase bol neaktuálny. Obsahoval 284 

pamätihodností. Z tohto dôvodu vytvárala od roku 2018 pracovná skupina aktualizáciu 

pôvodného zoznamu. Nový zoznam obsahuje 382 pamätihodností. Okrem všeobecných 

parametrov mapuje tento zoznam aj podrobnosti, ako sú názov, autor, rok, adresa, aj stav 

daných pamätihodností. Do tohto zoznamu sú zaradené: symboly mestskej časti, pamätné 

dátumy, nehmotné pamiatky, historické dokumenty, historické budovy, vojenské objekty, 

umelecké diela vo verejnom priestore, pamätníky a pamätné tabule, fontány, iné 

pamätihodnosti a zaniknuté pamätihodnosti. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 32 

Návrh na odvolanie a vymenovanie členov dozornej rady obchodnej spoločnosti 

Športové zariadenia Petržalky, s. r. o. 

Predmetom materiálu je odvolanie z funkcie členov dozornej rady obchodnej spoločnosti 

poslanca Daniela Klimovského a poslankyňu Michalu Kozákovú, ktorí sa vzdali členstva, 

a menovanie poslanca Jána Karmana a Rastislava Štrbku. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 (Poslanci Fulová, Jančoková a Kubinský mali technické problémy, hlasovali by za) 

 

 

K bodu č. 33 

Návrh na odvolanie a voľbu členov Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Petržalka a 

komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Predmetom materiálu je odvolanie z funkcie členov Miestnej rady poslanca Polata Elalmisa 

a Michala Saba a voľba poslankyne Viery Némethovej za členku Miestnej rady. 

Následne voľba člena Školskej komisie Ladislava Točku. 

  

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Kuruc prosí predkladateľa, aby si autoremedúrou osvojil návrh a navrhuje odvolanie 

Ladislava Točku z funkcie člena Komisie dopravy, mobility a bezbariérovosti a zároveň volí 

Ladislava Točku za člena Miestnej rady. 

 

Starosta si návrh berie autoremedúrou. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 34 

Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do správy 

mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej republiky Bratislava a 
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informácia o uzavretých nájomných zmluvách a o predĺžení nájmov už uzavretých 

nájomných zmlúv na nájom bytov vo vlastníctve mestskej časti Bratislava-Petržalka za 

IV. štvrťrok 2023 

Materiál v krátkosti predstavila pani vicestarostka Jančoková. Je to periodická informácia, v 

4. štvrťroku 2023. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 35 

Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej časti 

Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-Petržalka za 

IV. štvrťrok 2023 

Materiál predstavila opäť pani Jančoková. Takisto ide o periodickú informáciu.  

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 23, za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 36 

Plán rozvoja cyklodopravy 

Materiál predstavil poslanec Sarlós, žiada o predloženie plánu rozvoja cyklodopravy 

s konkrétnymi projektami, s ktorými mestská časť plánuje získať mimorozpočtové zdroje 

z Plánu obnovy, prípadne iných mimorozpočtových zdrojov v termíne k februárovému 

zasadnutiu  miestneho  zastupiteľstva v roku 2024. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 (Poslanec Záhradný mal technické problémy, hlasoval by za) 

 

 

K bodu č. 37 

Harmonogram plánovaných zasadnutí Miestneho zastupiteľstva, Miestnej rady a 

komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 

Materiál predstavila opäť pani Jančoková. Miestna rada mestskej časti Bratislava-Petržalka 

odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka zobrať na vedomie 

Harmonogram plánovaných zasadnutí Miestneho zastupiteľstva, Miestnej rady a komisií 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 38 

Správa z kontroly vybraných nájomných zmlúv za pozemky 

Kontrola bola zameraná na overenie evidencie zmlúv a archiváciu, postup prehodnocovania 

nájomných zmlúv v zmysle zásad hospodárnosti, prenájom nad 10 rokov s minimálnym 
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plnením. Lehota na splnenie všetkých prijatých opatrení uvedených v materiáli, v zmysle 

predložených opatrení, je stanovená do 31. marca 2024 vrátane. 

 

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh nebol schválený. 

(NEPLATNÉ, nakoľko bolo opakované) 

 

Hlasovanie: prítomných 20, za 20, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený 

 

 

K bodu č. 39 

Správa z kontroly vybavovania podnetov na opravy chodníkov, budov a pod. v správe 

MČ Bratislava-Petržalka 

Kontrola bola zameraná na overenie evidencie podnetov cez verejne dostupné elektronické 

kanály, doručené poštou a podané osobne referátu komunikácie a pasportizácia k opravám 

chodníkov a ciest. Lehota na splnenie všetkých prijatých opatrení uvedených v materiáli je 

stanovená do 31. decembra 2023 vrátane. 

 

Hlasovanie: prítomných 22, za 20, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 40 

Informácia o prijatých opatreniach z kontrol vykonaných útvarom miestnej 

kontrolórky MČ Bratislava-Petržalka za 1. polrok roka 2023 

Miestne zastupiteľstvo uznesením č. 56 zo dňa 26. marca 2019 požiadalo miestneho 

kontrolóra o pravidelnú polročnú informáciu o prijatých opatreniach z vykonaných kontrol, 

ktorá bude predkladaná na zasadnutia miestneho zastupiteľstva. 

V správe je prehľad o plnení nápravných opatrení z ukončených kontrol (Kontrola 

dodržiavania interných smerníc na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Petržalka na 

obdobie od 1. januára 2022 do 30. júna 2022; Kontrola účelnosti použitia finančných 

prostriedkov získaných prostredníctvom „Dobrovoľnej zbierky pre ľudí zasiahnutých 

požiarom na Andrusovovej ulici pod oficiálnou záštitou mestskej časti Bratislava-Petržalka“ 

vyhlásenej uznesením Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 494 zo 

dňa 27. decembra 2021; Kontrola v Miestnej knižnici Petržalka v prvom polroku roka 2023). 

 

Miestna kontrolórka autoremedúrou prijme zmenu termínu plnenia nápravných oprávnení 

kontrol – raz ročne, v roku 2024. 

 

Hlasovanie: prítomných 21, za 21, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 41 

Návrh plánu kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky mestskej časti Bratislava-

Petržalka na obdobie 1. januára 2024 do 30. júna 2024 

V materiáli je uvedený plán kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky mestskej časti 

Bratislava-Petržalka na obdobie od 1. januára 2024 do 30. júna 2024. 

 

Hlasovanie: prítomných 21, za 21, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 42 

Interpelácie  

Poslanec Sarlós interpeloval starostu nasledovne: 

Chcel by som vás požiadať o informáciu, aké množstvo priestupkov (v mesačných 

intervaloch) bolo zadokumentovaných a následne vyriešených v súvislosti s regulovaným 

parkovaním v rámci Petržalského parkovacieho systému v období 1.1.2023-30.6.2023.  

 

Taktiež by som Vás chcel požiadať o informáciu, koľko motorových vozidiel bolo 

kontrolovaných v súvislosti s regulovaným parkovaním v rámci Petržalského parkovacieho 

systému v období 1.1.2023-30.6.2023 

 

Poslanec Pek interpeloval starostu nasledovne: 

a) Rád by som požiadal starostu o zabezpečenie zverejnenia správy o výsledku 

hospodárenia Bytového podniku Petržalka na webe, a to za rok 2023 a aj nasledujúce 

roky. 

b) Rád by som požiadal starostu o zabezpečenie uzatvorenia rámp na terasy, aby bolo 

zabránené vjazdu motorových vozidiel/občanom na terasy.  

 

Vychádzam z odporúčaní, ktoré nám na investičnej komisii boli odprezentované – stav 

jednotlivých konštrukčných prvkov na terasách. Spomínané boli aj terasy, kde by ich 

uzatvorili aj pre občanov. 

 

Nespomínali konkrétne terasy. Ak ide o terasy v našej správe, bolo by dobré ich 

uzatvoriť príp. aspoň upovedomiť občanov pri vstupe na terasu (rampa, schodisko), že 

pohyb po nej už môže byť život ohrozujúci. 

Starosta uviedol, že na hospodárenie Bytového podniku sa pozrú a uverejnia rok 2023. Terasy 

sú rozdelené na rôzne časti a majú prístup aj z troch strán, ak by zatarasili jednu stranu, človek 

vie prejsť z ďalších dvoch strán a navyše nemôžu zatarasiť niečo, čo MČ nepatrí. 

Samozrejme, pozrú sa na tie najrizikovejšie a premyslia, čo sa s nimi dá robiť. 

 

Poslankyňa Nicholson interpelovala starostu nasledovne: 

Zaujímalo ju, či by mohli osadiť spomaľovací prah na Vyšehradskej ul. 31 – je tam problém 

s ostrou zákrutou, problém nastáva pri prechádzaní cez prechod pre chodcov s deťmi – autá 

vychádzajú z tejto zákruty. Je tam zlá viditeľnosť, je to nebezpečné pre ľudí. 

 

Starosta uviedol, že je to magistrátna komunikácia, avšak bude túto požiadavku preposielať 

na mesto. 

 

 

K bodu č. 43 

Rôzne  

V bode Rôzne sa prihlásil poslanec Peceň, ktorého zaujímalo ako sa bude pokračovať 

s realizáciou solárnych panelov na ZŠ Dudova. Všimol si, že SPP uverejnilo tzv. 

environmentálne vyhlásenie, zaujíma ho, či MČ bude mať záujem o takéto externé zdroje. 

 

Starosta uviedol, že ZŠ Dudova sa prihlásila do projektu ZSE a ZŠ Černyševského sa 

prihlásila do projektu SPP – oba projekty sú zrealizované, benefity ešte nie sú doinštalované. 
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Pri týchto projektoch bolo v minulosti potrebné odoberať ich službu cca 20 rokov. Pri 

projekte fotovoltaiky nastavili podmienky podľa seba, zmluvne nie sú viazaní. 

 

Poslankyňu Nicholson zaujíma parkovanie na Lachovej ulici, kde podľa slov jedného 

z obyvateľov Petržalky došlo k zrušeniu 80 parkovacích miest na chodníku, kde parkovali 

autá a pohodlne prešli po chodníku chodci – chce vedieť, či nie je čas prehodnotiť parkovaciu 

politiku, ľudia sú zahnaní do kúta a nevedia si pomôcť. 

 

Starosta si myslí, že nie vždy je parkovanie podľa technických noriem, nie vždy sa môže 

parkovať na chodníku, iba za podmienky, že sa asi dá naň dostať priamo z komunikácie. 

 

Poslanec Kuruc chce upriamiť pozornosť na informačný materiál – pasportizácia športových 

a verejných plôch, je veľmi pekne a kvalitne spracovaný. 

Na poslednom zastupiteľstve žiadali o informačný materiál o tom, akým spôsobom je možné 

vyhlásiť stavebnú uzáveru, žiada, či by bolo možné doposlať informáciu mailom. 

Ďakuje ref. IT a organizačnému ref. za organizovanie zastupiteľstva v tomto roku. 

 

Poslanec Tydor žiada, aby v budúcom roku odstúpili od tlačených materiálov. Je 

neekologické, aby si niektorí poslanci nechávali tlačiť niekoľkostranové materiály. 

 

 

Starosta následne zasadnutie zastupiteľstva ukončil, poďakoval sa poslancom za celý rok a 

poprial príjemné sviatky. 

 

 

Koniec rokovania: 15:56 hod. 
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_________________________________ 

Ing. Ján Hrčka 

starosta 

 

 

 

 

 

___________________________________ 

Ing. Matúš Súlovec 

zástupca prednostu 

 

 

 

 

 

_____________________________                                   _____________________________ 

          Ing. Gabriela Fulová                                                      Ing. Michaela Ondrejkovič 

 

 

 

 

 

Pripravila:                     ___________________________________ 

                                                   Mgr. Dominika Lieskovcová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


